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Tisková zpráva                                               V Praze 7. června 2023 

 
 
Primátor Svoboda se v Praze 4 zajímal o úspěchy i problémy městské části 
 
Městskou část Praha 4 dnes navštívil primátor hlavního města Prahy Bohuslav Svoboda. 
V doprovodu starosty Ondřeje Kubína (ODS) a dalších členů Rady městské části Praha 4 zavítal na 
historickou Nuselskou radnici, na Spořilov, do sportovně-rekreačního areálu v Braníku a na závěr 
návštěvy v Praze 4 ho představitelé městské části seznámili s problémy pasáže u stanice metra 
Budějovická. 
 
„Praha 4 je nejlidnatější městskou částí a rozlohou druhou největší, máme se čím pochlubit, ale také 
máme řadu problémů, které bez přispění hlavního města sami nemůžeme vyřešit,“ uvedl starosta 
Ondřej Kubín (ODS). „Jsem proto rád, že jsme mohli pana primátora s některými z nich, jako je 
například dopravní zatížení na Spořilově nebo neutěšený stav pasáže na Budějovické, přímo na místě 
seznámit.“ 
 
Těžké zakrytí Spořilovské spojky 
 
Obyvatelé Spořilova, především z okolí Spořilovské spojky, čekají řadu let na řešení problému, který 
jim denně přináší nadměrná nákladní doprava. Hluk a emise místy překračují hygienické limity. 
K hluku se navíc připojuje i obtěžování prachem a vibracemi. Úlevu má přinést těžké zakrytí této 
nadměrně zatížené komunikace připravované minimálně od roku 2015.  
Minulé vedení hlavního města však dalo v loňském roce přednost výstavbě Hloubětínského tunelu na 
Průmyslovém polookruhu v severovýchodní části města, na projekt těžkého zakrytí Spořilovské 
spojky nevyčlenilo finanční prostředky. Nová rada schválila alokaci finančních prostředků na 
zpracování projektové dokumentace, a příprava tunelu na Spořilově tak může pokračovat. 
„Dobrou zprávou pro obyvatele Spořilova je, že pro současné vedení hlavního města je těžké zakrytí 
Spořilovské Jednou z dopravních priorit,“ uvedl radní pro dopravu Jaroslav Míth (ODS). S panem 
primátorem jsme dnes projednali rovněž výstavbu chybějících protihlukových zdí kolem Spořilova, 
například u Spořilovského plácku.“ 
 
Sportovní a rekreační areál v Braníku 
 
Sportování dětí, mládeže a dospělých a podpora sportovních oddílů a klubů patří k prioritám městské 
části Praha 4 řadu let. Může se proto pochlubit řadou zajímavých sportovních aktivit, úspěchy 
sportovců, ale i hřišti a sportovišti pro širokou veřejnost. U stadionu Eagles se uskutečnilo jednání 
týkající se dalšího rozvoje sportovního a rekreačního areálu mezi Jižní spojkou a Branickou ulici. 
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„Líbila by se nám zde výstavba multifunkční sportovní haly, kterou Praha 4, jako nejlidnatější městská 
část, opravdu postrádá. Vznikl by tak prostor pro rozmanité množství sportů, mimo jiné florbal, 
volejbal nebo další pohybové kroužky,“ uvedl starosta Ondřej Kubín.  
 
Pasáž u stanice metra Budějovická 
 
Pasáž, která spojuje nejen jižní a severní vestibul metra, ale také Olbrachtovu ulici s ulicí Antala 
Staška, je dlouhodobě v neutěšeném stavu, průchod zde byl dokonce před několika lety omezen a po 
určitou dobu i zcela uzavřen kvůli havarijnímu stavu terasy nad jižním vestibulem stanice metra. Ta už 
je opravena, ale zůstal problém s rozvolněnou dlažbou a vodou, která při vydatných deštích proniká 
stropem do pasáže. Ani esteticky pasáž nepůsobí nejlépe, protože část podhledů byla ze stropu 
odstraněna, a je vidět trčící dráty a další kovové prvky, zeleň z jednoho ze dvou vyvýšených záhonů 
byla odstraněna a prázdný záhon obsadily náletové dřeviny a plevel. 
„Pasáž u Budějovické je velkým dopravním uzlem, který využívají nejen cestující metra, ale také 
pasažéři autobusů MHD a příměstských linek, pohybují se zde pacienti Polikliniky Budějovická a 
návštěvníci Úřadu městské části Praha 4 a obchodního domu DBK, je zde proto velký pohyb lidí a pro 
všechny představuje velký problémem uvolněná dlažba, po které se špatně chodí,“ uvedl 
místostarosta pro územní rozvoj a výstavbu Patrik Opa (ODS). 
„Na již provedenou opravu terasy nad jižním vestibulem stanice metra Budějovická naváže 
rekonstrukce pasáže. Na hlavním městě je hotová studie a na projektové dokumentaci se již pracuje,“ 
uvedl místostarosta pro majetek a IT Filip Vácha (TOP 09). 
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